
Sprawozdanie z obrad Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                Rady Miasta i Gminy Kórnik z dnia 22.10.2024r 

 

 

 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska,  swoje posiedzenie rozpoczęła o 

godzinie 13:00. a zakończyła o godzinie 15:30.  W obradach wzięło udział 6     

radnych. Zgłoszono zmiany do porządku obrad, punkty 5 i 4 przeniesiono na 

początek obrad. Wszyscy radni byli za zmianami w porządku obrad . 

Jednogłośnie przyjęto porządek obrad po zmianach. 

Protokół z  poprzedniego posiedzenia przyjęto jednomyślnie. 

 

Komisja omówiła następujące tematy: 

1.Podział sołectwa Błażejewo. 

Radni zapoznali się z wnioskami i uchwałą z zebrania wiejskiego sołectwa 

Błażejewo , po rozmowie komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję 

podziału sołectwa. 

 

2. Omówienie Dożynek Gminnych. 

 

    Dożynki Gminne odbyły się w Radzewie, to było wielkie święto rolników i 

wszystkich mieszkańców gminy Kórnik. Omówiono wszystkie aspekty 

dotyczące organizacji tego święta, rozmawialiśmy co można usprawnić aby 

każde kolejne dożynki były jeszcze lepsze. Zaproponowano, więcej spotkań 

dyrektora KOK z Komitetem Dożynkowym. Ogólne wrażenie mieszkańców 

oraz radnych po dożynkach jest bardzo pozytywne. 

3. Zniesienie statutu pomnika przyrody. 

 

Pan kierownik Sławomir Zakrzewski, szczegółowo omówił dlaczego musimy 

uchylić tą uchwałę. Omawiany pomnik przyrody , to stare drzewo które zagraża 

bezpieczeństwu mieszkańcom, należy je usunąć, dopóki jest chronione i 

wpisane jako pomnik przyrody nie można tego zrobić. Dlatego komisja 

pozytywnie przyjęła propozycję uchwały. 

 

4. Zgłoszenie sołectwa Radzewo do Programu ,, Wielkopolska Odnowa Wsi,, 

pozytywna opinia komisji. 

 

5. Zgłoszenie sołectwa Kamionki Stare do Programu ,, Wielkopolska Odnowa 

Wsi,,  pozytywna opinia komisji. 

 

6. Obniżenie cen skupu żyta. 



Komisja szczegółowo omówiła propozycje uchwały, wice burmistrz 

poinformował , o sytuacji rolników i że spec ustawa dała możliwość pomocy i 

próbę zwrotu podatku. Niestety rolnicy nie zdążą złożyć wniosku, GUS dopiero 

w piątek ogłosił cenę żyta. Komisja zaproponowała  obniżenie podatku. 

 

7. Omówienie opłat za wywóz śmieci- stawki dla mieszkańców i firm. 

Komisja długo dyskutowała nad zaproponowaną uchwała, nasze stanowisko 

jest jasne , pomoc mieszkańcom. Dlatego komisja zaproponowała stawkę dla 

mieszkańca 35zł/ osoba  a dla terenów niezamieszkałych wzrost ceny o 57%. 

Omówiono również wzór deklaracji, za gospodarowanie odpadami. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję uchwały. 

 

8. Zapoznanie się z wnioskiem Miasta Zakopane dotyczącego opłaty 

miejscowej. Komisja zapoznała się również z rozporządzeniem  Ministerstwa 

Klimatu i Środowiska dotyczącego jakości drewna . 

 

9. Zapoznano się  z wnioskiem mieszkańca o dokładne zapisy w rejestrze 

pomników przyrody. 

 

10. Zapoznanie się z wnioskami sołtysów  dotyczącymi przesunięcia środków 

na funduszu sołeckim. 

 

W wolnych głosach i wnioskach, zapoznaliśmy się ze skargą mieszkańców 

Robakowa wsi dotyczącą, nieprzyjemnych zapachów. Przewodnicząca omówiła 

problem , komisja zaproponowała wysłanie pisma do firmy , której działalność 

prawdopodobnie przyczynia się do zaistniałego problemu. Pismo zostanie 

wysłane z prośbą o wyjaśnienia. 

 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

Kórnik dnia 29.10.2024r. 

 

                                                                                 Przewodnicząca 

                                                             Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                                                                            (-) Iwona Kosmalska 

 


